
Po průchodu skutečnou hvězdnou 
bránou se dětem i jejich rodičům 
naskytl úplně jiný svět. Svět plný 
mimozemských civilizací a malých 
zelených mužíčků ze vzdálených 
galaxií. V ten se v neděli 24. květ-
na proměnil areál Open Air Clubu 
Vostrov. Organizátoři z Klubu dětí 
a mládeže tentokrát popustili uzdu 
fantazii a připravili atrakce, které tu 
ještě nebyly.

Westernový a Pirátský den, 
které se na Vostrově uskutečnily v 
režii Klubu dříve, přilákaly stovky ná-
vštěvníků. Laťka byla tedy nasazena 
vysoko. Jenže mimozemšťané táh-
nou. A tak se parkoviště postupně 
zaplnilo auty a mladých kosmonautů 
stále přibývalo.

Mezi mimozemšťany se největšímu 
zájmu těšila moucha a střelnice

„Největší zájem byl o atrakci 
Moucha,“ prozradila hlavní organi-

NÁVŠTĚVA
Hosté z německého part-
nerského města Erzhau-
senu si výlet do Hradiště 
pochvalovali. Došlo i na 
slzy a nenadálá setkání.
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IVAN ŠMÍDA POKŘTIL KNIHU A DOSTAL OBRAZ Letošní muzejní noc lákala také na scénky z historie města, z doby, kdy 
místní nadšenci zakládali muzeum. Letos je to právě 120 let. ...10

ROZHOVOR
Vlastimil Kouřil, organizátor 
koncertů komorní hudby, 
vzpomíná na své začátky a 
vypráví i o tom, jaká hudba 
jej nejvíc těší dnes.
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Není týdne, kdy bych nedostal otázku, zda jsme již rozhodli, kdy 
se postaví jídelna v Mírové ulici, kde se začne stavět nová školka, 
nebo kdy začneme revitalizovat náměstí, budovu Klubu či opa-
danou fasádu radnice. Jako odpověď ovšem nesmí následovat 
ukvapená investice, nýbrž plán, který by peníze občanů zúročil co 
nejlépe. Platí stará pravda, že „trpělivost růže přináší“. Toto moud-
ro neopakuji jen lidem kolem, ale i sám sobě. Sám bych totiž viděl 
změny nejraději ihned. Základní obrysy investic se však již rýsují. 

Co se týče školek, prověřujeme varianty rozšíření MŠ Jasel-
ská versus rozšíření MŠ Mírová. V druhém případě by se jednalo  
o dostavbu objektu a jeho spojení se stavbou školní jídelny. Roz-
hodnutí padne v červenci, v listopadu budeme žádat o dotaci. 

Pro budovu Klubu pracovní skupina hledá správné využití.  
O budoucnosti se rozhodne v září a nová střecha se bude reali-
zovat v tomto období za rok. Pevně věřím, že se napřesrok podaří 
obnovit i historickou fasádu. Vedle toho fasáda radnice je již připra-
vena k výběrovému řízení. Pokud uspoříme finance, můžeme se 
příští rok pustit do její etapové obnovy. Upravit se chystáme také 
vstup do divadla. Obnova náměstí bude vycházet ze strategického 
plánu a následné architektonické soutěže, do jejíž přípravy chce-
me zapojit i občany. Předpokládám, že jasno o podobě tohoto cen-
trálního prostranství bude na jaře příštího roku. 

Přestože řada projektů je ve stádiu příprav, rozhodně nezahá-
líme. Z EU se podařilo získat dotace 5,1 milionu na zateplení I. ZŠ 
a 1,8 milionu na zateplení ZŠ ve Veselé, čekáme na rozhodnutí 
o dotaci na obnovu povrchu silnice v Jiráskově ulici a peníze se 
podařilo získat i z grantových programů Škoda Auto. O tom se 
ostatně dočtete na následující straně.  O další dotace se budeme 
systematicky snažit neustále.

Ondřej Lochman, starosta města

první investice  
na obzoru
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FOTBAL
Domácí tým změřil síly s 
výběrem bývalých ligových 
fotbalistů nad 35 let z Jab-
lonce nad Nisou. Místní jim 
dali co proto!
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Vzácná návštěva z německého 
Hertenu pokřtila ve Volnočaso-
vém centru svou knihu vzpo-
mínek na dětství v Mnichově 
Hradišti. Když vloni městská 
knihovna vyhlásila svůj záměr 
vydat sborník, v němž by pa-
mětníci zavzpomínali na už 
dávno zmizelou podobu města, 
obdržela rukopis Ivana Šmídy, 
hradišťského rodáka, který přišel 
na svět ve zdejší sokolovně. Text 
psaný poutavým jazykem plný 
historek a dobových reálií kni-
hovnice nadchl. Začala mravenčí 
práce. Telefonáty, přepisování ru-
kopisu napsaného na německém 
psacím stroji, grafická příprava.  
V úterý 26. května přijel autor  
i s manželkou své dílo pokřtít. 
Darem dostal reprodukci obrazu 
Bedřicha Ženíška. ...5

Do skateparku se v květnu sjeli 
mistři jízdy na skateboardu. ...3

A mouchy už sedí přilepené na stěně. Foto: Vratislav Houštecký

zátorka Květa Exnerová nalíčená 
k nepoznání. Děti, které zatoužily 

stát se mouchou, si na sebe oblékly 
samolepící oblek a vrhaly se proti 
nafukovací stěně s cílem zachytit se 
co nejvýš. Všichni příchozí se však 
vypravili také po kosmické stezce 
plné úkolů a vyrábění.

V doprovodném programu se 
pak mohli návštěvníci podívat na 
několik tanečních vystoupení, vyfotit 
se se zeleným emzákem a s velkým 
zájmem se setkala také airsoftová 
střelnice. 

O dobrou náladu se po celou 
dobu konání akce příkladně starala 
skupina Apettyt a moderátor Marcel 
Wolf. Mimozemský den se Klubu 
dětí opět podařil na jedničku.
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